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Komisia územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 29.03.2018 

Číslo: 03614/2018/ORRUPZP/10612 

Vybavuje: Ing. arch. Anna Soročinová 
e-mail: Anna.Sorocinova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 654  

Fax: 055/7268 149 

 

 

ZÁPISNICA 

z 1. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 29.03.2018 

 

PROGRAM 

 
1. Otvorenie 

2. Voľba podpredsedu Komisie územného plánovania a životného prostredia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2017 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2018 – 2020 

5. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018  

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení  

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

7. Plán úloh Komisie územného plánovania a životného prostredia Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na 1. polrok 2018 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský po privítaní členov komisie a pozvaných 

hostí konštatoval, že na rokovaní bolo prítomných sedem z jedenástich členov komisie, čo 

znamená, že komisia bola uznášaniaschopná. Na základe informácie organizačného odboru, 

že sa materiál Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018 vypúšťa 

z návrhu 5. programu zasadnutia Zastupiteľstva KSK, navrhol predseda komisie vypustiť 

z programu komisie bod č. 5. Predseda komisie predložil upravený program rokovania na 

schválenie.   

Uznesenie č. 1/2018: 

Komisia schválila upravený program rokovania.  

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 7 

Za: 7                   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 2  

Voľba podpredsedu Komisie územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie:  

V zmysle § 1 ods. 4 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva KSK členovia komisie 

volili podpredsedu komisie. Za podpredsedu Komisie územného plánovania a životného 

prostredia Zastupiteľstva KSK bol navrhnutý RNDr. Martin Smrčo.     

Uznesenie č. 2/2018: 

Komisia schválila podpredsedu komisie, ktorým sa stal RNDr. Martin Smrčo.    

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 7 

Za: 7                   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3  

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2017 

Vyjadrenie:  

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2017 vysvetlila vedúca referátu 

rozpočtu Ing. Kvetoslava Lipovská.     

Diskusia: 

K materiálu neboli navrhnuté zmeny, ani doplnenia. 

Uznesenie č. 3/2018: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.    

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 7 

Za: 7                   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4  

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2018 – 2020 

Vyjadrenie: 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2018 – 2020 vysvetlila Ing. 

Kvetoslava Lipovská. 

Diskusia: 

Hlavný kontrolór Ing. Ľubomír Hudák navrhol presunúť návrh rozpočtu bežných výdavkov 

v prílohe č. 5 z riadku Ochrana a kvalita životného prostredia do riadku Tovary a služby. 

Ing. Kvetoslava Lipovská s návrhom hlavného kontrolóra súhlasila, pripomienka bude 

akceptovaná. Ing. Róbert Puci poznamenal, že k materiálu má pripomienky, o ktorých bude 

podrobne informovať na finančnej komisii dňa 06.04.2018, preto sa zdrží hlasovania. 

Uznesenie č. 4/2018: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.    
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Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 7 

Za: 4                   

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 

 

K bodu č. 5  

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018  

Bod č. 5 bol vypustený z programu komisie (uznesenie č. 1/2018) 

 

K bodu č. 6   

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení  Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

Vyjadrenie: 

Návrh uvedeného VZN vysvetlil Ing. Marcel Eperješi, vedúci referátu technických 

a ekonomických činností odboru školstva a spoluautor návrhu VZN.   

Diskusia: 

K materiálu neboli navrhnuté zmeny, ani doplnenia. 

Uznesenie č. 5/2018: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 7 

Za: 7                   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 7  

Plán úloh Komisie územného plánovania a životného prostredia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja na 1. polrok 2018 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie oboznámil poslancov komisie s návrhom plánu úloh Komisie ÚP a ŽP 

a predložil ho v zmysle § 1 ods. 7 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva KSK na 

schválenie.  

Diskusia 

Do diskusie sa aktívne zapojili:  

Ing. Oliver Kovács, RNDr. Martin Smrčo, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. František 

Petro, riaditeľ Úradu KSK Ing. Juraj Ďorko, Ing. Jaroslav Polaček a Ing. Róbert Puci.  

V úvode Ing. Oliver Kovács, vedúci referátu územného plánovania a životného prostredia 

(ÚPaŽP), informoval o úlohách a činnosti komisie v minulých rokoch a o námetoch v novom 

volebnom období. Hlavnou témou diskusie boli problémy v oblasti životného prostredia 

a možnosti ich riešenia z pozície Košického samosprávneho kraja a komisie územného 

plánovania a životného prostredia. Predseda komisie, riaditeľ úradu a poslanci komisie sa 

zaoberali nasledovnými problémami: zásobovanie pitnou vodou, osobitne v letných 

mesiacoch sucha v obciach bez vodovodu, odkanalizovanie obcí, odpadové hospodárstvo, 

využívanie obnoviteľných zdrojov energie, monopolizácia vo vodnom a odpadovom 

hospodárstve, nedostatočné využívanie malých vodných zdrojov. 
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Ing. Oliver Kovács vysvetlil, že na území KSK pôsobí Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť a Podtatranská vodárenská spoločnosť, pričom obidve sú akciovými 

spoločnosťami, v ktorých sú akcionármi mestá a obce (KSK nie je akcionárom). Vodárenské 

spoločnosti realizujú a spravujú stavby vodného hospodárstva. Oprávnenými príjemcami 

finačných prostriedkov sú v rámci Operačného programu ŽP vodárenské spoločnosti, nie 

KSK. Vodárenské spoločnosti patria pod MŽP SR.  

Vodné nádrže spravuje Slovenský vodohospodársky podnik, ktorý tiež patrí pod MŽP SR.  

Vzhľadom na to, že KSK nemá vo vodnom a odpadovom hospodárstve rozhodovacie 

kompetencie, nemá možnosti aktívne riešiť problémy obyvateľov kraja, RNDr. Martin Smrčo 

odporučil, aby KSK vstúpil do vodárenských spoločností. Ing. Róbert Puci navrhol 

problematiku životného prostredia riešiť koncepčne, a to cez SK8 ako partner pre MŽP SR. 

K vodárenským spoločnostiam pôsobiacim v KSK poznamenal, že do akciovej spoločnosti sa 

KSK dostane len, ak by kúpila akcie spoločnosti. 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský  zdôraznil, že KSK má poznať potreby kraja a reálnosť 

dokumentov, ktoré sa týkajú životého prostredia. Členovia komisie sa zhodli na tom, že bude 

potrebné do programu ďalších komisií ÚPaŽP zaradiť samostané témy vodné hospodárstvo, 

odpadové hospodárstvo, obnoviteľné zdroje a energetika a pozývať zástupcov štátnej správy, 

vodárenských spoločností (VVS a PVS), vedúceho referátu energetiky Úradu KSK, aj 

zástupcov Magistrátu mesta Košice, aby informovali o svojich plánoch, o aktuálnych 

problémoch a návrhoch riešenia. 

     Na záver predseda komisie prečítal názov navrhovaného materiálu na 1. polrok 2018  

Informácia o aktuálnych problémoch v oblasti životného prostredia  

a predložil komisii na schválenie s tým, že informácia bude zameraná na materiály  

Plán rozvoja verejných vodovodov a verejných kanalizácií pre Košický kraj  

a Program odpadového hospodárstva Košického kraja na  roky 2016 – 2020, 

aj keď KSK nemá vo vodnom  a odpadovom hospodárstve rozhodovacie kompetencie.      

Uznesenie č. 6/2018: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 7 

Za: 7                   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 8   

Rôzne 

Predseda komisie navrhol, aby sa rokovania uskutočňovali v dohodnutom termíne pravidelne 

napr. vždy v stredu v 2. týždni plánovaných rokovaní komisií. Ing. Róbert Puci pripomenul, 

že je potrebné zosúladiť termíny aj s rokovaniami NR SR, ktorej je tiež poslancom. 

K bodu č. 9   

Záver 

Členovia komisie sa dohodli na termíne ďalšieho rokovania, ktoré je plánované  

dňa 06. 06. 2018 (streda) o 13:30 hod. v miestnosti č. 242. 

Predseda komisie na záver všetkým poďakoval za účasť a ukončil rokovanie. 

 

...................................................... 

Ing. arch. Anna Soročinová 

  tajomníčka komisie 

...................................................... 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

predseda komisie 
 


